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- Konjički klub “Starčevac“ u višedecenijskom postojanju beležilo je zapažene rezultate.   Takav
trend je nastavljen i u ovih poslednjih par godina, da bi 2011. godina zaista bila uspešna. Sa
sigurnošću mogu reci da smo kao klub visoko rangirani u srpskom konjarstvu. Ovu tvrdnju
mogu podkrepiti činjenicom da nema poznavaoca srpskog kasa kome nije poznato ime:
Grucione, Atina, Master of spid, Dark Bjuti, Lamberto i drugi. U njihovim nogama je mnogo
pobeda i plasmana na hipodromima širom Srbije. U godinama ispred nas planovi kluba su
veoma optimistični. Ovakav optimizam gradimo na činjenici da u karlotima starčevačkih konjara
slobodno jure 5-6 mladih talentovanih grla, tako da starčevački kas ima perspektivu.
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